
 

Styrelsemöte Svalövs Brukshundklubb 

2024-05-14 

En klubb för aktiva hundägare 

 

Närvarande: Anneli Tegner Göransson, Martina Wollert, Carina Albihn, Anette 

Jarl, Jonas Lundén(via teams), Eva Malmeskog,Michael Lantz, Daniel Andersson  

 

§ 1. Mötets öppnande 

Ordförande öppnar mötet 

 

§ 2. Dagordningen godkännas 

Dagordningen godkändes 

 

§ 3. Val av sekreterare 

Carina Albihn valdes till mötets sekreterare 

 

§ 4. Val av justerare 

Eva Malmeskog valdes att tillsammans med ordförande och sekreterare justera 

protokollet. 

 

§ 5. Föregående protokoll 

Genomgång av föregående protokoll, inget mer att tillägga. 

 

§ 6. Ekonomisk rapport 

Kassören går igenom ekonomin per 30 april 2024,där vi ligger samma i stort 

sett som 2023 

Antal medlemmar i klubben 31 mars är 315 st. 

Anette Jarl kollar placeringskonto och räntesatser. 

 

§ 7.  Övriga rapporter och skrivelser  DaRoNi fyller 30 år,jubileum 7 juni 

Studiefrämjandet har ”Föreningsdag”  21/9 



 

§ 8. HUG 

-Träningsgrupperna -Möte genomfört med HUG och styrelsen 

”Städ och röj” schema gicks igenom 

Påbörjas i augusti. 

-Inspirationsdag 5/5 

Hoopersgenomgång och HLR på hund. 

Uppskattat av de 13 som deltog. 

Nästa tillfälle blir 31/8 av Mikael Bonder. Då alla instruktörer och medhjälpare 

är inbjudna. 

 

§ 9. Övrigt 

 -Arbetsordning revideras. 

Skjuts upp till nästa styrelsemöte, då alla ska inkomma med minst vars en 

”ändring” 

-Gräsplätten innan växthus 

Jonas kollar detta. 

-Lizette hålla i startklass och Patrullkurs  

Styrelsen säger enhälligt ja till detta. 

-Gräsklippare 

Daniel köper in 1 st Stiga samt en extra kniv. 

-Lampor utsidan  

1 kvar på gavel som ska sättas upp. 

Ev. inköp av 1 lampa till vid valphagen. 

-Dörr vid altan. 

 Michael och Daniel fixar detta byte under sommaren. 

-Diskmaskin,beslut om inköp taget via mejl 

Är inhandlad och detta beslut om inköp finns på mejl. 

-Medlemsmöte 21/5 

Efter styrelse och HUG info så visar Martina Wollert om HLR på hund. 

-Körersättning och poäng vid ideelt arbete 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget och börjar gälla fr.om 14 maj 2024. 

-Värmepumpen behöver service. 

Michael och Daniel kollar på detta. 

-Dörr vid Hoopersförråd 



Michael och Daniel kollar på detta 

-Containern 

Kollas av Anneli och hennes man om ev.hyllor ska sättas upp för att få bättre 

plats därinne. 

-Ev. Miljöbana 

Carina A lägger förslag om att ev göra en miljöbana/aktiverings bana. 

-Apportkastaren 

Finns i skåpet. 

 

§ 10. Mötet avslutas 

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.  

 

 
 

……………………………………………………………………………… 

Ordförande Anneli Tegner Göransson 

 

 

…………………………………………………………….. 

Sekreterare Carina Albihn  

 

 

…………………………………………………………….. 
Justerare Eva Malmeskog  


